
Annen, 9 juli 2012 

 

Betreft:  Gasselterveld 

 

Geachte Statenleden, 

 

Met betrekking tot de besluitvorming door Gedeputeerde  en Provinciale Staten van de provincie 

Drenthe over de voortzetting van de zandwinning Gasselterveld vraag ik, optredende namens de 

afnemers / verbruikers van Zeldenrust Zand en Grint BV,  nog eens om Uw aandacht. 

 

Gebaseerd op een grondige analyse van de afzet ( wie, waar naartoe , waarvoor en welk soort zand ) 

en op een enquête onder de afnemers, kan ik niet anders dan tot de volgende conclusie komen; 

er verschuift nog geen 10% van de afzet van Gasselterveld naar de nieuwe zandwinning v.o.f. Echten 

 

Deze geringe verschuiving wordt veroorzaakt door het feit dat verreweg de meeste afnemers Echten 

niet zien als alternatief;  niet vanwege de geografische ligging, niet vanwege ’ het voorkomen’ zelf en 

niet vanwege de capaciteit ( dit laatste wordt trouwens zelf door de v.o.f. erkend , want voor iedere 

ton industriezand wordt in Echten dermate veel ophoogzand als restproduct gegenereerd dat die 

hoeveelheid nooit is af te zetten, vandaar dat zij zelf ook zeggen niet zo veel industriezand te gaan 

produceren )  

 

Voor de afnemers is de koppeling Gasselterveld aan v.o.f. Echten dan ook geen issue, zij willen een 

besluit dat recht doet aan hun belangen: voortzetting van het Gasselterveld en daarnaast gewoon de 

v.o.f. Echten erbij.     dus,   EN  EN        in plaats van    OF  OF 

 

Een negatief besluit over de voortzetting Gasselterveld betekent voor de afnemers sowieso hogere 

kosten voor de grondstof zand en soms zelfs genoegen nemen met een mindere kwaliteit zand. 

Het zand zal per as vanuit de grensstreek in  Duitsland of per schip vanaf de Duitse Rijn of de Maas 

worden aangevoerd. Voor de Drentse economie alleen maar achteruitgang dus. 

 

Voor de goede orde meld ik U nog dat ik in de jaren 90 voor Zeldenrust heb gewerkt, maar al vanaf 

het jaar 2000 in diverse functies  voor meerdere grote, internationale zandwinbedrijven ( onder 

anderen Volker Wessels ) heb gewerkt of zoals nu als consultant heb geadviseerd.  

Vandaar mijn verstand van zand en de ( internationale )zandmarkt. 

 

Ik ben te allen tijden bereid U , Uw fractie of (provinciale) medewerkers het een en ander nader toe 

te lichten. 

 

 

 

Tot zover mijn rol als vertegenwoordiger van de afnemers, als inwoner van de gemeente Aa 

enHunze en dus van de provincie Drenthe wil ik het volgende opmerken: 

 

in deze tijd van economische tegenspoed staat  de directe en indirecte werkgelegenheid in de 

gemeente Aa en Hunze en aangelegen gemeenten op het spel van enkele tientallen mensen. 



 

Daarnaast is het mijnsinziens  onbestaanbaar om niet te kunnen / willen beschikken over de 

miljoenen euro’s die Zeldenrust voor het zand zou betalen aan Staatsbosbeheer en die dan door SBB 

in de het gebied zouden worden geïnvesteerd om de recreatieve / educatieve plannen voor het 

Gasselterveld te realiseren. 

Ik zie / ken de marktpartijen niet die deze miljoenen nu wel kunnen / willen investeren in het gebied. 

 

NB   trouwenshet zand in Echten levert de mensen in Drenthe NUL euro’s op 

 

Over de bezwaren van GS met betrekking tot de Ecologische Hoogstructuur ( EHS ) kan ik geen 

inhoudelijk oordeel geven, daar heb ik namelijk geen verstand van. Wel weet ik dat het in het 

Gasselterveld uiteindelijk om productiebos gaat en dat er een mooi plan ligt van Grontmij en SBB ter 

compensatie. En ik hou van verkiezingsuitspraken als:  liever banen dan bomen 

 

En natuurlijk mag U van de ondernemer vragen / eisen dat er met inachtneming van de laatste 

ontwikkeling op milieutechnologie wordt geproduceerd, ook al zou dat kostenverhogend werken. 

 

Ik vraag U om Uw invloed aan te wenden teneinde de voortzetting van de zandwinning in het 

Gasselterveld mogelijk te maken. Voortschrijdend inzicht maakt het misschien mogelijk op eerder 

gemaakte afspraken terug te komen;      

 

bijzondere tijden vragen om bijzondere oplossingen 

 

En ik sluit daartoe af met een legendarisch citaat van wijlen een groot Engels staatsman, de heer 

Winston Churchill, die antwoordde op de vraag van een journalist waarom hij op een eerder 

ingekomen standpunt terugkwam; 

   

only an idiot doesn’t change his mind 

 

 

Zo ziet U maar, het kan verkeren ( alweer een citaat), 

Ik wens U veel wijsheid, 

met vriendelijke groet, 

 

Jan Hamstra 

 

Jan Hamstra Advies 

Ronkelskamp 73 

9468  ES  Annen 

 

 

 


